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DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Hoger onderwijs  -  Nederlandse studenten 

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 823 van 18 juni 2021 ontving ik van de 
minister cijfers over het aantal Nederlandse studenten in het hoger onderwijs.

1. Kan de minister een update van deze cijfers bezorgen?

2. Hoe evalueert hij deze cijfers?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 805 van 18 september 2022
van KOEN DANIËLS

1. De tabellen werden aangevuld met de gegevens van het laatst beschikbare, 
gevalideerde academiejaar, namelijk 2020-2021. Zoals vorig jaar wordt er een 
onderscheid gemaakt tussen Nederlandse studenten wonend buiten België, 
Nederlandse studenten wonend binnen België en Nederlandse studenten waarvan de 
woonplaats niet gekend is. 

In de eerste 4 tabellen (op tabblad 1 ‘Studenten’) vindt de Vlaamse 
volksvertegenwoordiger een overzicht van het aantal unieke studenten per soort 
instelling en per instelling, alsook het relatieve aandeel van Nederlandse studenten 
binnen de volledige populatie. In tabel 3 (op tabblad 2 ‘Ndl_stud_per_opleiding’) vindt 
u dan weer een extra opsplitsing van het unieke aantal studenten per instelling, type 
opleiding en opleidingsvariëteit. Vanaf 2019-2020 ziet u daar duidelijk de 
graduaatsopleidingen terugkomen als type opleidingen.

2. Alle aantallen, zowel het algemene totaal als de totalen per instelling, liggen erg in lijn 
met de cijfers van de afgelopen jaren. Er kan geen opvallende trend waargenomen 
worden.
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Overzicht

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15484

